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Protokoll – Årsmöte Sundby-Kuggebro Samfällighetsförening 2017 
Datum: torsdag 23 mars 2017 

Plats och tid: Sävja kyrka, Linnérummet, 19.00 

Närvarande:  

Deltagare för årsmötet Kuggebro Samfällighet 23 mars 2017 uppmanas i mail 2017-03-23 - 

21:47 från föreningens kassör att bekräfta sin närvaro på bifogad närvarolista, se bilaga. 

 

1. Ordförande Tord Lundh hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande fastslog att årsmötet behörigen utlysts. 

3. Dagordningen godkänndes. 

4. Till ordförande för årsmötet valdes Tord Lundh och till sekreterare Lena Nilsson 

Wiil. 

5. Till justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt verkställa 

förekommande röstsammanräkning valdes Siv Svensson och Gunnar Cassman.   

6. Bengt Näslund anmälde vid sittande bord en fråga rörande efterverkning av Uppsala 

kommuns arbete med vatten & avlopp i Kuggebro. Frågan kom att tas upp under 

punkt 16, Övriga frågor. 

7. Styrelsens och revisorernas berättelse. Kassör Annica Hedemann läste upp 

styrelsens Verksamhetsberättelse 2016.  

Kopia på Årsredovisning och Budget 2017 delades ut. 

Margareta Cassman delgav revisorernas berättelse i vilken revisorerna föreslår 

ansvarsfrihet för styrelsen samt att resultatet balanseras i ny räkning.  

8. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

9. Styrelsen meddelade att det inför årsmötet inte inkommit någon framställan från 

styrelsen eller någon motion från medlem. 

10. Årsmötet beslöt i enlighet med tidigare årsmöten att ingen ersättning ska utgå till 

styrelsen eller till revisorerna. 

11. Kassören presenterade styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat, vilka 

godkänndes av årsmötet. 

12. Årsmötet beslutade att medlemsavgifterna ska vara oförändrade under 2017.  

En medlem lyfte frågan om vem som är betalningsansvarig i de fall där försäljning 

av fastighet sker. Föreningens stadgar säger, Till § 17, 48§SFL. 

Lag (1973:1150) om förvaltning av samfälligheter,  

42 § Om ej annat föreskrives i stadgarna, uttaxeras medlemmarnas bidrag genom att styrelsen upprättar 

och på föreningsstämma framlägger debiteringslängd. 

   I debiteringslängden anges det belopp som uttaxeras, vad som belöper på varje medlem och när 

betalning skall ske. 

   I fall som avses i 41 § andra stycket redovisas varje verksamhetsgren för sig i debiteringslängden. 

NJA 1989 s. 87 Fråga om uttaxering av bidrag till samfällighetsförening.  

http://www.notisum.se/rnp/sls/lag/19731150.HTM#P41S2
http://www.notisum.se/rnp/domar/hd/HD989087.htm
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48 § I fall som avses i 41 § andra stycket får vid avgörande av fråga som enbart rör viss 

verksamhetsgren rösträtt utövas endast av de medlemmar som är bidragsskyldiga till denna 

verksamhetsgren. 

   Den som underlåtit att i rätt tid fullgöra sin bidragsskyldighet får deltaga i förhandlingarna men ej utöva 

rösträtt, innan han fullgjort vad han eftersatt. 

   Medlem eller annan får icke, själv eller genom ombud eller som ombud, deltaga i behandlingen av 

angelägenhet, vari han äger ett väsentligt intresse som strider mot föreningens. 

   Innehavare av rättighet i delägarfastighet får närvara och yttra sig vid behandlingen av fråga som rör 

hans rätt. 

 

13. 14. 15. Valberedningen presenterades förslag gällande styrelse, revisorer och 

valberedning och samtliga godkändes av årsmötet. 

 Ordförande  Bengt Näslund nyval (2år) 

 Sekreterare   Lena Nilsson Wiil nyval (2år) 

 Kassör  Annica Hedemann kvarstår  (2år) 

 Suppleant  Britt Johansson omval (1år) 

 Suppleant  Margareta Gadnell omval (1år) 

 Suppleant  Ylvi Alfredsson nyval (1år) 

 

 Revisorer  Margaretha Cassman omval (1år) 

                   Klas Lööv  omval  (1år) 

 Suppleant  Taina Pettersson omval (1år) 

 

 Valberedning  Mats Medeen omval  (1år) 

                          Annika Moell nyval  (1år) 

 

16. Övriga frågor 

a. Datum för fixardagar vår och höst lördag 22/4 och lördag 16/9. 

 

b. Påverkar Länsstyrelsens förslag och bevarande mål inom Natura 2000 Samfällighetens 

förvaltning av å-rummet? Förslag på badstege har inkommit tidigare. Vattenkvalitén i Sävjaån 

ska vara god, Tekniska kontoret utför regelbundna mätningar. 

 

c. Tord L söker nya offerter gällande gräsklippning, mål är att även trädarbeten och 

snöröjning ska kunna ingå. Tord återkopplar till styrelsen. 

 

d. En arbetsgrupp bildas efter förslag vid årsmötet gällande nyttjandet av å-rummet och för 

föreningen övriga gemensamma ytor. Till gruppen väljs Annica H, Mats M, Bengt N, Lena 

NW och Margareta G som också är sammankallande. Gruppen presenterar förslag till vårens 

städdag 22/4.  

Synpunkter som kom upp under diskussion utav punkten Utveckling av å-rummet, 

 – att vi inte ska "bjuda in" utomstående till slänten vid ån 

 – skyltning r/t allemansrätt och att området ingår i Samfälligheten och att utomstående därför 

inte har öppet tillträde till Å-rummet 

http://www.notisum.se/rnp/sls/lag/19731150.HTM#P41S2
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 – att främja lek och spring för barn i Kuggebro. 

e. Problem kvarstår efter vatten- och avloppsarbeten i Kuggebro utfört av Uppsala kommun, 

2015. Besiktningsprotokoll finns – saknade åtgärder åter till styrelsen. 

 

17. Årsmötet beslutade att stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på 

http://kuggebro.eu och delas i brevlåda till den som inte använder internet. 

18. Ordförande tackade medlemmarna och lämnade också ett särskilt tack från styrelsen 

till Ingmar S för hans insatser i föreningen. Därefter avslutades mötet. 

 

Kuggebro 2017-03-23 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Lena Nilsson Wiil   Tord Lundh 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

Siv Svensson    Gunnar Cassman 

 

http://kuggebro.eu/

